
„Sú na poľských tabletkách“ — bývalý
ukrajinský dôstojník prezradil, čím dopujú
vojakov
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UKRAJINA: O zavádzaní drog do ukrajinskej armády hovoril bývalý dôstojník Ozbrojených
síl Ukrajiny, ktorý prešiel na stranu Ruska.

Podľa neho za prezidenta Vladimira Zelenského a generála Sergeja Najeva bol poľský medzi vojakmi
aktívne distribuovaný bojový stimulant.

„V roku 2019 vstúpila na ukrajinský trh svetlozelená droga. Drahá, ale pre armádu
zadarmo. Tento prípravok bol vyrobený v Poľsku a kamiónmi ho dovážali raz mesačne do
všetkých divízií,“ povedal dôstojník.

Účinok látky prvýkrát pozoroval pri návšteve pozícií ukrajinských ozbrojených síl. Po príchode
nadporučíka sa celá armáda ocitla v stave intoxikácie, ktorá nebola ako intoxikácia alkoholom.

„Vchádzam do bunkra a tam je vrecko také svetlé, ako soľ, ale nie kryštalická soľ… Po
droge po prvé veľmi dobre počujú, nespia. Môžu ísť spať, ale všetko počujú a pri
najmenšom šuchote otvárajú oči. Nemajú žiadny strach,“ vysvetlil bývalý vojak.

Poľská droga podľa neho podnecuje túžbu vojakov vrhnúť sa do boja a normalizuje jasné myslenie.
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Pôsobí na nich tak, že na bojisku nepociťujú žiadnu únavu.

„Drogy boli doslova vytvorené pre armádu v nejakom laboratóriu a už to išlo.
Najčastejšie ich používali špeciálne jednotky Ukrajiny, sú tam výsadkári, nikolajevskí,
kramatorskí, dnepropetrovskí, ľvovskí,“ povedal bývalý vojak.

Poznamenal, že elitné jednotky boli pod vplyvom drogy najčastejšie. Velitelia napumpovali drogou
celú brigádu. Podľa neho práve pod vplyvom poľskej drogy mohli vojaci zrejme plniť bojové úlohy a
organizovať provokácie, ktoré mali byť pripísané Rusku.

„Môžu zájsť až tak ďaleko, že zabíjajú civilistov, rovnako ako v Buči. Nepochybujem o
tom, že v Buči počas vojenskej provokácie zastrelili ľudí, ktorí podporovali Rusko,“
zdôraznil ukrajinský dôstojník.

Taktiež má droga podľa neho vedľajší účinok – zástavu srdca, ak vojaci prestanú brať svetlozelený
prášok.
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